

التاريخ : 2015/10/6

المرجع : MAZ-MCS-10-2015-1030

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة الرابعة والعشرون من تعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية رقم (هـ أ م.ق.ر.ل.م. 2012/2)، قامت إحدى الشركات التابعة للمجموعة بالملكة العربية السعودية بشراء عقار استثماري بمدينة الرياض بمبلغ قدرة 130.000.000 ر.س (مائة وثلاثون مليون ريال سعودي) أى ما يعادل تقريبا 10.488.400 د.ك (عشرة ملايين وأربعمائة وثمانية وثمانون ألف وأربعمائة دينار كويتي)، علماً بأن الأثر المالي المترتب على شراء العقار يتمثل في زيادة قيمة العقارات الإستثمارية للمجموعة والذي سوف ينعكس في البيانات المالية المجمعة للشركة للربع الأخير من عام 2015.

With reference to the above mentioned subject, and point 24 of the instructions of the Capital Markets Authority regarding disclosure of material information number (CMA/R.N./I.D./2/2012), kindly be advised that an wholly owned subsidiary of the Group in the Kingdom of Saudi Arabia has acquired an real estate investment property in Riyadh in an amount of SR 130,000,000 (Only One Hundred Thirty Million Saudi Riyal), approximately equivalent to KD10,488,400 (Only Ten Million Four Hundred Eighty Eight Thousand Four Hundred Kuwaiti Dinar), noting that the financial impact of the purchase of the property is represented in an increase in the value of the Group's investment properties which will be reflected in the company's consolidated financial statements for the fourth quarter of 2015.

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،



ع.م. أسعد نبيل إبراهيم

مدير تنفيذي

قطاع الخدمات المؤسسية



MAZAYA

شركة المازيا المحدودة - Mazaya Holding Co. K.S.C.C.
AL MAZAYA HOLDING Co. K.S.C.C.